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Zápis z 6. zasedání Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4, konaného dne 3. 9. 2020 
   na Úřadě MČ Praha 4, místnost 9.12 od 16:00.  

 

 
Přítomni: Tomáš Chaloupka, Mgr. Tibor Vansa, Petr Kutílek, M.A., M.S, Ing. Olgerd Pukl, Jiří Tumpach, Pavel 

Patera, Ing. Mgr. Jan Karlíček, Jaroslav Vodák, Ing. Zdeněk Kovářík, Lucie Michková, Jan Jirkal, Vít Janoušek. 

 
 

Zasedání zahájil a vedl předseda komise Tomáš Chaloupka. Úvodem byl schválen program zasedání, kdy bylo 

změněno pořadí jednotlivých bodů programu zasedání a bod č.4 v pořadí z pozvánky na zasedání, byl přesunut za bod 

č.9. Hlasováno 6/0/1.  

 
 
 

 

Program zasedání: 

 

1. Informace – Rekonstrukce tramvajové trati RTT Vladimírova - Táborská - Na Pankráci - Na Veselí - Soudní. 

2. Informace – Studie tramvajové trati TT Na Veselí - Budějovická z 04/2020, investor Dopravní podnik hlavního 

města Prahy, a.s., zpracovatel Metroprojekt Praha, a.s. 

 

3. Projednání – Změny a úpravy ve stávajících ZPS. 

 

4. Projednání – Křižovatka Na Zlatnici x Na Podkovce - úprava stávajícího uspořádání a parkovací kapacity 

v křižovatce. 

 

5. Projednání – Změny organizace parkování v ulici Svojšovická. 

 

6. Projednání – Změny organizace parkování v ulici Bělčická. 

 

7. Projednání – Zřízení přechodu přes ulici K Podjezdu. 

 

8. Projednání – Přenášení magistrátních agend na městské části. 

9. Projednání – Rozšíření zón placeného stání na zbytek území MČ Praha 4. 

 
10. Různé 

 
 

 

1) Informace - rekonstrukce tramvajové trati RTT Vladimírova - Táborská - Na Pankráci - Na Veselí - 

Soudní. 

 

Komise byla informována o stavu příprav a nutných kroků k výše uvedené rekonstrukci tramvajové trati včetně 

předchozí činnost Rady a činnosti dotčených organizací a orgánů. V široké diskuzi byly zodpovězeny dotazy a komise 

byla pozvána na setkání s občany, které proběhne v pátek 4.9.2020 v budově historické radnice. Následně nebylo 

navrženo usnesení.  

 

 

2) Informace - Studie tramvajové trati TT Na Veselí - Budějovická z 04/2020, investor Dopravní podnik 

hlavního města Prahy, a.s., zpracovatel Metroprojekt Praha, a.s. 

 

Komise byla informována o výše uvedené studii včetně usnesení Rady. Studie řeší prodloužení tramvajové trati až do 

prostoru před hlavní poštu při ulici Na Pankráci a navazuje tak na rekonstrukci tramvajové trati RTT Vladimírova - 

Táborská - Na Pankráci - Na Veselí - Soudní. V široké diskuzi byly zodpovězeny dotazy. Následně nebylo navrženo 

usnesení.  
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3) Projednání - Změny a úpravy ve stávajících ZPS. 

 

Komise byla seznámena s výčtem požadavků na změny ve stávajících ZPS, které městská část postupně uplatňuje při 

pravidelné revizi fungování zón. Požadavky pocházejí z podnětů občanů, případně z vlastní činnosti. Z tohoto výčtu 

bude městská část požadovat splnění následujících požadavků: Maroldova v úseku V Horkách - K podjezdu – 

částečná změna z fialové na modrou, Nad Cihelnou v úseku před 967/17 při ulici Kaplická - umožnit parkování před 

domem, Jeremenkova v úseku před ZŠ - mezi domy 1019/66 a 1020/68 - zkrátit dobu platnosti vyhrazeného místa pro 

školu, Táborská v úseku před historickou radnicí - snížení počtu vyhrazených míst pro MČ P4 a jejich začlenění do 

zón, V Občanském domově v úseku Na Veselí – Soudní - změna z fialové na modrou, V Křovinách, Saveljevova 

v úseku slepé koncové úseky MK III.třídy mezi BD označené NN411,NN412 a NN413 - legalizace stávajícího 

parkování po zavedení ZPS při bytových domech, V Ondřejově v úseku před 229/3 při křížení s ul. Nad Kolonií - 

zrušit bez náhrady modrý parkovací box. K podnětu Nad Lomem v úseku U Háje - U Dubu - zrušení řádně 

povolených parkovacích míst částečně umístěných na travnaté části MK III.třídy mezi obrubníkem a chodníkem kvůli 

rozježdění tohoto trávníku bude určen další postup po obdržení oficiální informace od TSK o termínu úpravy 

dotčeného úseku a k podnětu Pod Pekařkou v úseku Dvouramenná - Za Pekařkou - úprava a přesun stávajících 

parkovacích boxů vyvolaná zoobousměrněním dotčeného úseku a zavedení cykloobousměrky v navazujícím 

jednosměrném úseku bude určen další postup po obdržení stanoviska Policie ČR. Po krátké diskusi bylo vzato na 

vědomí bez usnesení.  

 

 

4) Projednání - Křižovatka Na Zlatnici x Na Podkovce - úprava stávajícího uspořádání a parkovací 

kapacity v křižovatce. 

 

Komise byla seznámena se studií a přípravou úpravy stávajícího uspořádání a parkovací kapacity v křižovatce Na 

Zlatnici x Na Podkovce, který je zpracováván vlastní činností samosprávy MČ P4 na základě opakovaných stížností a 

dlouhodobých požadavků části obyvatel dotčené lokality z důvodů značné nespokojenosti s celkovým vzhledem 

stávajícího opatření zavedeného s realizací ZPS. Byla pořízena variantní dokumentace, která byla projednána 

s žadateli a vybraná varianta byla předána k vyjádření Policii ČR, které jsme však prozatím neobdrželi. Další postup 

tak bude možné určit až na základě tohoto stanoviska. Po krátké diskusi nebylo navrženo usnesení. 

 

 

5) Projednání - Změny organizace parkování v ulici Svojšovická. 

 

Komise projednala návrh na vytvoření kolmých parkovacích míst při severní hraně ulice Svojšovická v úseku od 

trafostanice při křižovatce s ulicí Senohrabská po začátek oblouku navazující zatáčky v ulici Svojšovická v lokalitě 

s kritickým nedostatkem parkovacích míst. Přestože je na severním chodníku tohoto úseku dopravním značením 

povoleno podélné parkování na chodníku, parkují dlouhodobě vozidla v západní polovině úseku kolmo s přesahem do 

zeleně. Návrh zachovává stávající pěší prostup a je zpracován ve 4 variantách. Tím dojde k navýšení počtu 

parkovacích míst oproti současnému stavu a zároveň bude zabráněno kritickému zúžení jízdního profilu 

znemožňujícímu průjezd vozidel IZS a svozových služeb. Následně bylo navrženo usnesení.  

 

Usnesení komise: 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 doporučuje Radě realizovat změnu organizace parkování v ulici 

Svojšovická ve variantě B1 (30 kolmých stání bez přeložky veřejného osvětlení – výkres č.3a).  

Hlasováno: pro 5/0/0 Schváleno 

 

 

 

6) Projednání - Změny organizace parkování v ulici Bělčická. 

 

Komise projednala návrh na vytvoření parkovacích míst při západní hraně jednosměrné západní části koncové otočky 

ulice Bělčická v lokalitě s kritickým nedostatkem parkovacích míst. Parkovací místa jsou navržena ve 4 variantách.   

Tím dojde k navýšení počtu parkovacích míst oproti současnému stavu a zároveň bude zabráněno kritickému zúžení 

jízdního profilu znemožňujícímu průjezd vozidel IZS a svozových služeb, ke kterému pravidelně dochází díky 

neukázněnosti řidičů při odstavování vozidel. Následně bylo navrženo usnesení.  
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Usnesení komise: 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 doporučuje Radě realizovat změnu organizace parkování v ulici 

Bělčická ve variantě č.4 (7 šikmých stání včetně přeložky veřejného osvětlení – výkres č.5).  

Hlasováno: pro 5/0/0 Schváleno 

 

 

7) Projednání - Zřízení přechodu přes ulici K Podjezdu. 

 

Komise projednala návrh na zřízení přechodu přes ulici K Podjezdu při křížení s jednosměrnou ulicí Maroldova. Jedná 

se o požadavek z lokality, aby bylo možné bezpečně přecházet poměrně frekventovanou ulici K Podjezdu mezi 

mateřskou školou a zastávkou MHD. Byla zpracována variantní studie a byla vybrána výsledná varianta, která byla 

dále projednávána s dotčenými orgány. Z důvodů provádění rekonstrukce ulice Nuselská a zřizování zón placeného 

stání však nebylo projednání dokončeno. Po diskusi bylo navrženo usnesení.  

 

Usnesení komise: 

Komise pro dopravu Rady MČ Praha 4 doporučuje Radě zřízení přechodu přes ulici K Podjezdu dle 

předloženého návrhu.  

Hlasováno: pro 5/0/0 Schváleno 

 

 

8) Projednání - Přenášení magistrátních agend na městské části.  

 

Komise obdržela informaci o dlouhodobé a opakované snaze Magistrátu hl. m. Prahy přenést výkon dalších agend na 

úřady městských částí a to bez navýšení prostředků na tuto činnost včetně zajištění personálního pokrytí, prostor a 

vybavení pro jejich výkon. Přestože se městským částem zatím daří při projednávání změny Statutu hl. m. Prahy, 

kterým by jim tyto agendy byly přiděleny k výkonu, této změně úspěšně bránit, pokouší se hlavní město toto vynutit 

ve spolupráci s MD ČR. MČ Praha 4 s dalším přenesením agend zásadně nesouhlasí! Po velmi krátké diskusi nebylo 

navrženo usnesení.  

 
 

 

9) Projednání - Rozšíření zón placeného stání na zbytek území MČ Praha 4.  

 

Tento bod nebyl z časových důvodů projednán a byl přesunut na příští zasedání komise. 

 

 
 

10) Různé  

 

V tomto bodě nebyly zařazeny žádné skutečnosti k projednání. 
 
 

 

 

Zapsal: Jaroslav Vodák, tajemník komise 

 
 

Ověřil: Tomáš Chaloupka, předseda komise 

 
Příloha: ----- 

 

Rozdělovník: 

- členové komise 

- organizační oddělení 

- OŽPAD 

- web MČ P4 


